
Protokoll vid årsmötet för VästraPark Föräldraförening 20160518 på Parkskolan 

1§ Till ordförande för mötet valdes Elin Gunnarsmo 

2§ Till sekreterare för mötet valdes Nina Hedström 

3§ Till justerare valdes Marielle Stensson och Ingela Stigsson 

4§ Fastställande av dagordning 

5§ Elin läser upp verksamhetsberättelsen för föreningen under det gångna året. 

Verksamhetsberättelse för Västra/Parkskolans föräldraförening 

verksamhetsåret 2015. 04. 01 – 2016. 03. 31   

   

Styrelsen har haft följande sammanssättning: 

Ordförande: Elin Gunnarsmo 

Vice ordförande Henrik Svensson 

Kassör  Marielle Stensson 

Ledamot: Nina Thorstensson 

Niklas Åkesson 

Suppleant: Ingela Stigsson 

Christina Bergman  

 

 

Föreningsmöten: 

Under verksamhetsåret har 5 protokollförda möten, inklusive årsmöte hållits. Samt ett 
konstituerande möte.  Rektor och representanter från verksamheten har närvarat och vi 
har fått bra information från alla skolans klasser och fritidsavdelningar. Information som är 
mycket värdefull och intressant. Ett litet urval: 

● Parkskolan 100 år har firats med bland annat tårta 
● Schacklubbar har upprättats  
● V. 10 besök från England. 
● It satsningen 11 har kommit i gång och alla elever i åk 46 har nu fått en ”egen” 

dator.  
● Skolan har arbetat kring world childrens prize 
● Satsning på Ma, flera lärare har gått Ma – lyftet.   



● Åk 45 har deltagit i presstationen.  

  

Föräldramöten: 

Vi har i samband med läsårets start varit med och informerat om föreningen i alla klasser på 
föräldramöten.  I år användes en power point vid dessa tillfällen. Maillistor har upprättats för 
de föräldrar som önskat ta del av föreningens protokoll, kallelser och annan information 
direkt via mail. Vi har använt vår lathund för vad en klassförälder/föräldrarepresentant 
antas ta hand om. Alla klassföräldrar har kallas till våra möten. Vi har fått god hjälp av 
personalen för att få fram vår information. 

 

Medlemmar: 

Medlemsavgiften har varit 50 kr per familj och läsår.  Vi har under verksamhetsåret haft 
116 betalande medlemsfamiljer.  Vilket är en minskning med 18 st. sedan förra året. 

 

 

 

 

Aktiviteter: 

 Glass, vi har även i år bjudit på glass vid skolstarten. 
 

 Hemsida, www.vastrapark.weebly.com Henrik Svensson håller hemsidan 
uppdaterad och den är välbesökt.  
 

 Fixar dag, den 2 maj 2015 ordnade vi en fixardag på Västraskolan. Vi fixade till 
skolgården efter önskemål från elevrådet.  Uppslutningen var stor, det kom drygt 
60 personer trots kallt och ruggigt väder.  Vi byggde stall, målade vägar, fyllde i 
spelplanslinjer, bättrade på kojan i skogen och gjorde namnskyltar till Linet och 
Vallmon. Skolan stod för merparten av materialet och föreningen bjöd på grillad 
korv. 
 

  Dialogforum, vi har blivit inbjudna till bildningsnämndens dialogforum, ett forum 
där representanter från alla kommunens föräldraföreningar, representanter från 
bildningsnämnden, skolledning och personal möts för diskussion kring aktuella 
skol och utbildningsfrågor. Förening har på dessa möten representerats av 
Charlotta Börjesson och Ingela Stigsson frågor som diskuterats har bland annat 
varit: 

● Kommunens förskole  och skollokaler, en utredningsgrupp har tillsatts och 
har arbetat med lösningsförslag 

● Ny bildningschef Yvonne Kjell 
● Lagmansgymnasiet 

http://www.vastrapark.weebly.com/


● 11 satsning har börjat sjösättas och datorer har delats ut 
 

 Trafiken kring våra skolor, vi har fortsatt vår dialog med kommunen när det gäller 
trafiksäkerheten kring våra skolor. Arbetet har nu resulterat i att det går att ta sig 
mellan alla skolor och försklor i Vara tätort via gång och cykelvägar.   
Vi väntar fortfarande på: 

● en säker cykel och gång passage förbi torget, vilket blir först när kommunen 
bestämt utformingen av själva torget.   

● Nytt staket vid järnvägen, kommer troligen under 2017, enligt brev från 
trafik verket.   
 

 Lokal behov, Merparten av vårt arbete har under läsåret centrerats kring 
skollokalerna. Kommunen har tagit beslut om att bygga om Torsgårdsskolan till en 
tre parallellig f3 skolan.  Kommunens plan var från början att redan till HT2016 
flytta två årskurser till delar av Torsgårdsskolan samtidigt som ombyggnation 
pågår. 
Då föreningen många år varit engagerade i lokalfrågan och jobbat för att skolans 
skall få rymliga och ändamålsenliga lokaler, reagerade vi stark på att flytta elever 
till en byggarbetsplats. Vi var också oroliga att Torsgårdsskolans lokaler inte skulle 
räcka till för förväntat antalet elever.  
 Vi har arbetat hårt för att få till en fungerande dialog med kommunens 
bildningschef och utbilningsutskott. Våra representanter på dialogforum har aktivt 
lyft frågan och varit aktiva på dessa möten. Vi har haft extra möte med tf. 
bildningschef Hannes Berggren, skrivit brev, ringt och haft artikel i lokaltidingen. 
Läst utredningar och kommit med synpunkter.   
Resultat av arbetet är att det inte flyttas någon klass till Torsgårdsskolan innan 
skolan är klar. Det har blivit ett tillägg på drygt 100 m² på lokalyta sedan 
grundritningen.  
 
 

Summering:   

Vi fortsätter vårt arbete med att bli en lättillgängliga för våra medlemmar och försöker 
hålla vår hemsida uppdaterad. Vi fortsätter också att hålla våra möten i växelvis Västra 
skolan och Parkskolans lokaler.  Mycket jobb kvarstår innan Torsgårdsskolan är klar för 
inflyttning och mycket kan hända på vägen. Att skolan skall stå klar till läsåret 2017/2018 
är en kamp mot klockan och verkar i nuläget inte så troligt. Hur tänker kommunen i så fall 
att man skall kunna få plats med den stora årskull som då skall börja i förskoleklass, när 
Västra skolans lokaler redan nu använts till max? 

Vi hoppas på en fortsatt öppen dialog i frågan för den här gången kräver vi en lågsiktig och 
hållbar lösning.  

Tack:   

Jag vill tacka ALLA som engagerat sig i föreningens arbete under året. Det ligger mycket 
planerings jobb bakom fixardagen och mycket engagemang, tid och ork har lagts på 



lokalfrågan. Ni har gjort ett kanon jobb!  Stort tack till rektor och skola för ett fint 
sammarbete. En stor eloge till styrelsen för ert engagemang och arbete. 

Elin Gunnarsmo, ordförande 

6§ Kassören läser upp revisionsberättelsen för det gångna räkenskapsåret och styrelsen beviljas 

ansvarsfrihet. Saldo på föreningens konto är nu 13 134: 

7§ Förslag på kommande aktiviteter för föreningen som fastställs är: 

Glass till alla elever vid terminsstarten 2016 

Föreläsning med Cajsa Tengbladh för elever i årskurs 36 samt för föräldrar på kvällstid, den 

12/9. 

Fortsatt arbete med att främja elevernas bästa i samband med förändring av skolans lokaler och 

planerad flytt till Torsgårdsskolan. 

Vi bestämmer också att försöka delge delar ut vår verksamhetsberättelse på föräldramöten i 

höst när vi presenterar oss. Detta för att sprida info om vårt engagemang samt för att få nya 

medlemmar. 

8§ Vi fastställer medlemsavgiften till 50kr/familj som tidigare 

9§ Valberedningen presenterar förslag till nya styrelseledamöter som vi godkänner: 

Ordf 1 år  Elin Gunnarsmo 

Ledamot 1 år kvar Marielle Stensson 

Ny ledamot 2 år Nina Persson 

Ledamot i år kvar Niklas Åkesson 

Ny ledamot 2 år Fredrik Borg 

Ny suppleant 2 år Therese Lundén 

Suppleant 1 år kvar Ingela Stigsson 

Revisor MariAnn Wallentinsson 

Revisor  Joakim Carlsson 

Revisorssuppleant Annika Frisell 

Valberedning sammankallande  Jeanette Magnusson 

Valberedning Lisa Rosén 

Valberedning Fredrik Sjökvist 



 

10§ Mötet avslutas och ett konstituerande möte för den nya styrelsen hålls. Protokoll och mer 

info om föreningen finns på hemsidan http://vastrapark.weebly.com/ 

 

 

___________________________ 

Sekreterare Nina Hedström 

 

_____________________________ ___________________________ 

Justerare Justerare 
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